

國立中興大學申請國科會研究計畫申請單位切結書

National Chung Hsing University application unit cut-off letter for National Science Council research program

_____ (以下簡稱本單位) 申請國科會研究計畫，申請名冊 (如附件) 所列 _____ 件申請案均符合以下規定：

_____ (hereinafter referred to as this unit) applied for the National Science Council research project, and the _____ application listed in the application list (as attached) meets the following requirements :

- 一、計畫主持人資格經審查均符合「國科會補助專題研究計畫作業要點」第三點規定。
- 一、The qualifications of the project host shall be in compliance with the third point of the "National Science and Technology Council Guidelines for Research Project Grants" after review.
- 二、計畫主持人均已繳送「國立中興大學申請國科會研究計畫計畫主持人學術倫理聲明書」及相關學術倫理教育課程訓練之證明文件予本單位，本單位將負責妥善保管備查。
- 二、Project hosts have submitted the "NCHU Academic Ethics Statement for Project Hosts Applying to the National Science Council" and supporting documents of relevant academic ethics education course training to our unit, which will be responsible for safekeeping for future reference.

特立此切結為憑，如有不實，願負一切責任。

I hereby declare this as a guarantee. If there is any inaccuracy, I am willing to take all responsibility.

此致 Sincerely

國立中興大學 National Chung Hsing University

申請單位：_____

Applicant unit

申請單位主管：_____ (簽章)

Applicant unit manager (signature)

中 華 民 國 年 (Y) 月 (M) 日 (D)

註：申請單位 (系、所、中心) 於完成本切結書所載事項並至國科會系統列印申請名冊後，請將本切結書併同申請名冊 (承辦單位主管欄位需核章) 送研發處計畫業務組，俾利研發處計畫業務組協助辦理後續相關申請事宜。

Note: After the applicant unit (department, institute, center) completes the matters contained in this cut-off form and prints the application roster in the NSTC system, please combine this cut-off form with the application roster (the supervisor of the sponsoring unit needs to stamp it) Send the application to the Division of Project Affairs, R&D Office, so that the Division of Project Affairs can assist with subsequent related application matters.